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 Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE   
18. december ´24 (kl. 17.00 – 19.30) 

Referat 

 
- Fraværende: Lotus 

- Kommentar til dagsorden: 2 punkter til evt. 

- Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 

 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer) 

Ca. kl. 17.00: 

 

1. Status på forløbet om ”Sammenlagte klasser”! 

Ledelsen har haft møde med centerchefen den 3. dec. Bilag fra mødet uddelt og gennemgået.  

Ledelsen er inviteret med til en temadrøftelse til BSU møde den 27. jan, hvor Nørre Vedby Skole og 

Børnehus er på dagsordenen.  

Det virker til, at det skriv der er sendt ud til forældrene ang. de sammenlagte klasser, har givet ro i 

forældregruppen.  

Personalegruppen føler det er/har været en udfordrerne tid med sammenlægningen. Ledelsen 

påtænker i samarbejde med AMR at afdække arbejdsmiljøet med personalegruppen.   

 

2. Status på dette halve skoleår – hvad tager vi med os…? 

Formanden giver udtryk for at sammenlagte klasser har fyldt meget det sidste halve år i 

bestyrelsesarbejdet. 

Steen ønsker, at vi i fremtiden kan efterkomme bestyrelses ambition om nogle mere temaorienterede 

møder. Formanden bakker dette op. 

Susan fremhæver GoEasy projektet og fællesspisningen efter TVAIS, som positive initiativer i 

indeværende år.  

 

4. Godkendelse af ”Forretningsorden for bestyrelsen på Nr. Vedby skole & Børnehus” (Tidl. Bilag 

1) 

Nyt forslag til forretningsordenen uddeles. Der er lavet få rettelser ud fra sidste forslag, som kan 

sikre at både almen- og autismeafdelingen skal være repræsenteret i bestyrelsen. 

Drøftelse af betydningen af forskellen i valgperioder til bestyrelsen ift. almen og autisme.  

OBS mere opmærksomhed/reklame i autismeafdelingen ved valget hvert 4. år. 

Forslaget er godkendt.  

 

5. Godkendelse af ”Årshjulet” for bestyrelsens arbejde (Tidl. Bilag 2) 

Nyt forslag til årshjul uddeles. Årshjulet er tilrettet og det foreslås at årshjulet i kommende år er et 

dynamiskpapir, der tilrettes ved hvert bestyrelsesmøde. 

Årshjulet er godkendt og det er vedtaget, at årshjulet tages op ved hvert bestyrelsesmøde 

fremadrettet. 

 

 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 
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Ca. kl. 18.00: 
 
 
9.   Kort nyt fra formand og ledelse  
STUK har informeret os om, at vi er udpeget til pålagt indsatsområdet. Vi er endnu ikke blevet informeret fra 
forvaltningens side ift. hvilket indsatsområde STUK har udpeget. 
Steen informerer om aktuel personalesag (Lukket punkt - uden deltagelse af elever).  

- Steen informerer om ansættelsessamtale den 16. jan og ønsker deltagelse fra bestyrelsessiden til 
ansættelsesudvalget. Rebekka og Peter deltager i samtalerne. 

- Opsigelse fra personale 
Der er pt. 3 praktikanter i skoledele. De er her uge 50 - 6. 
Øveprøver for 8. og 9. klasser afholdes i uge 2 og 3. 
Der kommer løbende flere børn til autismeafdelingen (ca. 60 elever) 
Oplæg fra Bo Hjelskov for alle Nord skolerne i mandags den 16. dec. 
Medarbejder fra Børnehuset har sidste arbejdsdag på næste fredag 
Det har været en travl julemåned i Børnehuset 
SFO arbejder med aktiv fritid for skolen ældste elever 
 
10.   Kort nyt fra elevrådet  
I drengetoilettet i fællesrummet bliver ofte smurt afføring på vægge og toilettet. Dette arbejdes der med i 
elevrådet, som har været på besøg i alle klasser. 
Elevrådet har været på besøg på Nørre Alslev skole for at lade sig inspirere af deres legeplads. Elevrådet 
ønsker sig en lignende legeplads på Nørre Vedby Skole og Børnehus evt. ifm. Spydager Overdrev. 
Elevrådet har evalueret ”vennebænken”. Bænken fungerer egentlig meget godt, men de ønsker at den er 
mere synlig. Elevrådet har drøftet at bænken evt. kunne få et andet navn end ”vennebænk”.  
Elevrådet inviteres med til brugermøde ang. Spydager Overdrev den 9. jan kl. 15.30. 
 
11.   Kort nyt fra personalet 
Fra autismeafdeling.  

- Eleverne har i år haft deres eget Luciaoptog 
- Autismeafdelingen deltager i morgen i julesport 

Fra almenafdeling 
- Almen har haft Luciaoptog 
- I morgen er der julesport for 5. til 9. klasse 
- Der plantes frugttræer på skolens område, som en del af et kommunalt projekt. 

Fra Børnehuset 
- Der har været mange juleaktiviteter - julefest, julefrokost, julegudstjeneste og deltagelse i skolens  

aktiviteter, Luciaoptoget har også været på besøg i Børnehuset. 
 
12.   Kort nyt fra forældrerepræsentanter 

- Peter ønsker sig at klippeklisterdag slås sammen med Lucia, så forældrene ikke skal herop to 
gange på en uge. Rasmus mener ikke at en klippeklisterdag er meningsgivende i udskolingen. 

 

13.  Eventuelt.  

Mødetider fremadrettet. 

- Torsdag den 30. jan. kl. 17 til 19.30. Peter og Steen sender datoforslag til resten af året inden 

næste bestyrelsesmøde.  

 

 
Ca. kl. 18.30: 

Års- / Julefrokost. 


